
Rada Miejska w Łomiankach 

BRM.0002.9.2020 

                                                                           Protokół nr XXVIII/2020 

                                                                  Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach 

                                                                     z dnia 24 września 2020 roku 

Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęła  się dnia 24 września 2020 roku o godz. 16:00 w auli 

widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno-Sportowego przy ul. Staszica 2 w Łomiankach. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Łomiankach Maria Pszczółkowska. 

Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach zwołana została na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 

marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz § 5 ust. 2 

Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Łomiankach stanowiącego załącznik nr 7 do Statutu Gminy 

Łomianki do Uchwały nr XXXIII/380/2017 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 2 października 2017 

roku. 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska otworzyła XXVIII/2020 Sesję Rady 

Miejskiej w Łomiankach.  

Powitała Radnych  Burmistrza i Zastępców Burmistrza, Panią Skarbnik, Przewodniczących Rad 

Osiedlowych i Sołeckich, Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych, Pracowników Urzędu, 

przedstawicieli prasy, Mieszkańców obecnych na sesji i obecnych przed monitorami komputerów 

oglądających sesję dzięki transmisji dostępnej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 

Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, dodała,  

że w związku z RODO udział w Sesji Rady Miejskiej w  Łomiankach wiąże się z przetwarzaniem danych 

osobowych w zakresie wizerunku lub głosu w przypadku wystąpień publicznych, oświadczyła,  

że pełny tekst klauzuli informacyjnej znajduję się na drzwiach wejściowych sali widowiskowej  

Poinformowała, że do sytemu zalogowało się 17 Radnych, wobec czego jest quorum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca przypomniała, że porządek obrad sesji wraz z materiałami został przesłany Radnym 

pocztą elektroniczną w terminie regulaminowym. Informacja o sesji została opublikowana  

w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Łomiankach  

Następnie Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek: 



 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łomianki na lata 2020-2030. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki 

na rok 2020. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych odcinka drogi opaskowej ul. Kolejowej i drogi ul. Glinianki.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości, stanowiącej działkę ewidencyjną nr 240/2 z obrębu 0010 Łomianki Dolne 

na rzecz Gminy Łomianki. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na 

okres 3 lat. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/164/2019 Rady 

Miejskiej w Łomiankach  z dnia 19 grudnia 2019 roku w sprawie wysokości opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, których gmina jest zarządcą, 

na obszarze gminy Łomianki, Dz. U. Woj. Maz. z dn. 03.01.2020 r., poz. 36. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/158/2008 Rady 

Miejskiej w Łomiankach z dnia 27 marca 2008 roku w sprawie poboru podatku 

 od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Zapytania i wolne wnioski mieszkańców. 

11. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Następnie Przewodnicząca RM zapytała, czy są  wnioski, lub uwagi do przedstawionego porządku 

obrad. 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca przystąpiła do punktu 2 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 2 

Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w ww. sprawie. 



Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (15 głosów za; 0 przeciw; 1 wstrzymujących się) 

protokół XXVII Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach został przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki 

na lata 2020-2030. 

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

W dyskusji wzięli udział: 

Skarbnik Hanna Dąbrowska, radna Maria Zalewska, Zastępca Burmistrza ds. technicznych Paweł 

Bohdziewicz, radna Piotr Bartoszewski, radny Grzegorz Bryk, Zastępca Burmistrza ds. społecznych 

Witold Gawda, Wiceprzewodniczący RM Krzysztof Wawer, radny Tomasz Dąbrowski, radny Jerzy 

Serzysko 

Na obrady sesji przybył radny Tomasz Henryk Dąbrowski. 

Na sali sesji jest obecnych 18 radnych. 

Radny Grzegorz Bryk zgłosił wniosek formalny w sprawie zmiany w wydatkach budżetowych i 

zmniejszenia wydatków o kwotę 100000,00zł na zadaniu 2016/12 - Kompleksowa przebudowa dróg 

gminnych a zwiększenia wydatków o kwotę o 100000,00  na zakup nowego średniego wozu dla OSP 

w Łomiankach.  

Godz. 17.50. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w ww. sprawie. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (11 głosów za; 0 przeciw; 6 wstrzymujących się) 

wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie  projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2020-2030. - z uwzględnieniem zmiany 

wynikającej z wniosku radnego, dotyczącej zmian w uchwale budżetowej.  

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (11 głosów za, 0 przeciw, 6  wstrzymujących 

się), Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na 

lata 2020-2030. 



Przewodnicząca RM zamknęła punkt 3 porządku obrad. 

 

Ad. pkt.4 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2020. 

Godz. 18.23. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki 

na rok 2020 - wraz ze zmianą wynikającą z wniosku radnego Grzegorza Bryka do uchwały 

budżetowej. Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku glosowania (12 głosów za, 0 przeciw, 5 

wstrzymujących się) Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Łomianki 

na rok 2020. 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 4 porządku obrad. 

Ad. Pkt.5 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zaliczenia do kategorii dróg gminnych odcinka 

drogi opaskowej ul. Kolejowej i drogi ul. Glinianki. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego 

Piotr Kowalski omówił projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Marcin Etienne, Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami  

i Zagospodarowania Przestrzennego Piotr Kowalski 

 

Godz. 18.33. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie ww. uchwały. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku glosowania (15 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się) 

Rada podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia zaliczenia do kategorii dróg gminnych odcinka drogi 

opaskowej ul. Kolejowej i drogi ul. Glinianki. 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 5 porządku obrad. 

Ad. Pkt.6 



Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości, 

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 240/2 z obrębu 0010 Łomianki Dolne na rzecz Gminy Łomianki. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego 

Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Jerzy Serzysko, Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i 

Zagospodarowania Przestrzennego Piotr Kowalski 

Godz. 18.38. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie ww. uchwały. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku glosowania (17 głosów za, 0 przeciw,0 wstrzymujących się) 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości, 

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 240/2 z obrębu 0010 Łomianki Dolne na rzecz Gminy Łomianki. 

 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 6 porządku obrad. 

Ad. Pkt.7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres 3 lat. 

 

P.O. dyrektora ICDS, Ewelina Kordek omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko przedstawił pozytywną opinię Komisji w tej 

sprawie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

P.O. dyrektora ICDS Ewelina Kordek, radny Jerzy Serzysko 

Godz. 18.42. 



Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie ww. uchwały. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku glosowania (17 głosów za, 0 przeciw ,0 wstrzymujących się) 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres 3 lat. 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 7 porządku obrad. 

Ad. Pkt.8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/164/2019 Rady Miejskiej w 

Łomiankach z dnia 19 grudnia 2019 roku w sprawie wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych, których gmina jest zarządcą, na obszarze gminy Łomianki, Dz. U. Woj. Maz. z dn. 

03.01.2020 r., poz. 36. 

Prezes ZWiK Tomasz Czajkowski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko przedstawił pozytywną opinię Komisji w tej 

sprawie. 

W dyskusji wzięli udział: 

Prezes ZWiK Tomasz Czajkowski, radny Jerzy Serzysko, radny Marcin Etienne 

Godz. 18.46. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie ww. uchwały. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku glosowania (17 głosów za, 0 przeciw ,0 wstrzymujących się) 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/164/2019 Rady Miejskiej w Łomiankach z 

dnia 19 grudnia 2019 roku w sprawie wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, 

których gmina jest zarządcą, na obszarze gminy Łomianki, Dz. U. Woj. Maz. z dn. 03.01.2020 r., poz. 

36.  

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 8 porządku obrad. 

Ad.Pkt.9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/158/2008 Rady Miejskiej w 

Łomiankach z dnia 27 marca 2008 roku w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i 

leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła projekt uchwały. 



Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie 

ww. uchwały. 

Godz. 18.49 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku glosowania (11 głosów za, 0 przeciw , 1 wstrzymujący się) 

Rada podjęła uchwałę sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/158/2008 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 

27 marca 2008 roku w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 porządku obrad. 

Ad. Pkt.10 

Zapytania i wolne wnioski mieszkańców. 

W dyskusji wzięli udział: 

Mieszkańcy Łomianek, Zastępca Burmistrza ds. technicznych Paweł Bohdziewicz, Prezes ZWiK Tomasz 

Czajkowski 

Mieszkaniec łomianek zwrócił uwagę na powtarzające się zalewanie ul. Jana Dąbrowskiego przez ul. 

Rolniczą. Wiceburmistrz do spraw technicznych Paweł Bohdziewicz wyjaśnił, że ul. Rolnicza jest w 

administrowaniu Zarządu Dróg Powiatowych i Gmina Łomianki nie może przebudować i 

modernizować tej ulicy, a Zarząd Dróg Powiatowych nie jest zainteresowany rozwiązaniem problemu. 

W chwili obecnej trwają rozmowy w celu uzyskania zgody na niezbędne prace, które trzeba wykonać 

w działce powiatu aby poprawić sytuację. 

Mieszkaniec Łomianek kolejne pytanie skierował do prezesa ZWiK. Pytanie dotyczyło zwrotu 

poniesionych przez mieszkańców nakładów na budowę instalacji wodno-kanalizacyjnej przy ul. 

Dąbrowskiego. Prezes Tomasz Czajkowski zauważył, ze mimo wcześniejszych ustaleń z mieszkańcami, 

do ZWiK-u nie zostały dostarczone dokumenty potwierdzające wykonanie instalacji w standardzie 

sieci a nie przyłącza, co jest warunkiem koniecznym do uzyskania wykupu sieci. 

Mieszkanka Dziekanowa Polskiego, zwróciła się z zapytaniem o aktualne informacje dotyczące 

budowy kanalizacji na terenie dziekanowa Polskiego i Nowego. Wiceburmistrz do spraw technicznych 

udzielił informacji o trwających w tej sprawie uzgodnieniach w Regionalnym Oddziale Ochrony 

Środowiska oraz  Zarządzie Dróg Powiatowych, bez których inwestycje nie mogą zostać rozpoczęte. 



Mieszkanka zapytała również o mapę rozbudowy sieci kanalizacyjne, która pojawiła się w Internecie, 

na której te inwestycje nie były uwzględnione. Odpowiedział prezes ZWiK Tomasz Czajkowski, że jest 

to mapa o charakterze roboczym, w trakcie aktualizacji, i nie wie dlaczego została udostępniona przez 

jednego z radnych mieszkańcom. 

Mieszkaniec Łomianek poprosił o odpowiedź na piśmie w sprawie nieprawidłowego parkowania 

samochodów na ul. Chopina i Paderewskiego. Wiceburmistrz Paweł Bohdziewicz zobowiązał się do 

udzielenia takiej odpowiedzi. 

Godz. 19.15 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 porządku obrad. 

Ad. Pkt.11 

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Marcin Etienne, Prezes ZWiK Tomasz Czajkowski, radna Agnieszka Zdunek, Zastępca 

Burmistrza ds. technicznych Paweł Bohdziewicz, radny Jerzy Serzysko, radny Piotr Bartoszewski, 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Witold Gawda 

Radny Marcin Etienne zwrócił się z zapytaniem do prezesa ZWiK, Tomasza Czajkowskiego, kiedy 

otrzyma odpowiedź na maila w sprawie inwestycji wodociągowych na terenie Dziekanowa 

Bajkowego. Otrzymał informację, że odpowiedź jest w przygotowaniu. Następnie radny zapytał o 

wyniki rozliczania śmieci w powiązaniu ze zużyciem wody. Prezes odpowiedział, że nie otrzymał 

jeszcze informacji na ten temat z Wydziału Ochrony Środowiska i gdy je otrzyma, przekaże do 

wiadomości. 

Radny Marcin Etienne przeczytał też interpelację radnej Magdaleny Cłapińskiej, w sprawie 

umożliwienia zdalnego uczestnictwa w Sesji. 

Radna Agnieszka Zdunek zwróciła się z zapytaniami w sprawie budowy kanalizacji w ulicy 

Partyzantów w Dąbrowie Leśnej i badań jakości wody. Prezes ZWiK odpowiedział: w sprawie budowy 

kanalizacji trwają formalności niezbędne do uruchomienia inwestycji, która jest gotowa; w sprawie 

badań wody – wyniki zostaną przesłane radnej. Radna poinformowała, że składa interpelacje w 

sprawie uschniętych drzew i uszkodzonych ławeczek w Dąbrowie Leśnej. Radna zauważyła też, że 



autobusy komunikacji miejskiej są bardzo zatłoczone, co w czasie zagrożenia epidemicznego jest 

niebezpieczne. Wiceburmistrz Paweł Bohdziewicz poinformował zebranych, że rozmowy w tej 

sprawie trwają z ZTM od dawna i niebawem zostaną dodane dwa przegubowce na linii Łomianki-

Warszawa. Na koniec radna Agnieszka Zdunek podziękowała urzędowi, za sprawną organizację 

przetargu na remont placu zabaw, na którym prace właśnie się rozpoczęły. 

Ostanie pytanie zadał radny Piotr Bartoszewski i dotyczyło ono przyczyn rozwiązania umowy z 

dotychczasowym dyrektorem ICDS. Wiceburmistrz Witold Gawda wyjaśnił, że dobór kadry 

kierowniczej jest wyłączną prerogatywą Burmistrza i z powodu negatywnej oceny współpracy, została 

podjęta decyzja o jej zakończeniu. 

Godz. 19.54 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 11 porządku obrad. 

Ad.Pkt.12 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że wobec wyczerpania porządku obrad zamyka XXVIII Sesję Rady 

Miejskiej w Łomiankach i dodała, że kolejna Sesja Rady Miejskiej zaplanowana jest na dzień 29 

października 2020 roku. 

                                                                      

 

 

 

 

 Przygotował(a): Agata Milanowska 

Protokół przygotowano za pomocą programu Sesji dostępniej na stronie:  https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1821/rada-miejska-w-

lomiankach.htm. Protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, wyniki imiennego głosowania, stanowiska i aktualne 

składy komisji Rady Miejskiej dostępne są w serwisie internetowym Urzędu Miejskiego www.lomianki.pl, w Biuletynie Informacji 

Publicznej www.bip.lomianki.pl oraz w Biurze Rady Miejskiej (ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63 41) 
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